
 

 

Byalags styrelsemöte 2023-09-07 
 
Närvarande: Morgan Evaldsson, Erik Höök, Gerd Höök, Lena Rossgård, Sigrid Rejås, Gösta Tegner 
 
Frånvarande: Claes Victorin, Jan Kajling 
 
Kopia på protokollet skickas till Marie-Louise Ärlegård  
 
Mötets öppnande: Mötet öppnades av Gerd som är ordförande och Sigrid sekreterare 
 
Föregående protokoll: Lades till handlingarna 
 
Anmälan övriga frågor: Bokcirkel, Barndisco 
 
Höstens styrelsemöte: Tors 16 nov 18.00 Järlegården, Årsmöte lördag 10 feb,  
 
Sommaren som gått:  
Café: Har fungerat bra i sommar och försäljningen har gått bra. 14 feriepraktikanter, Clara S och flera ideella 
vuxna har arbetat i caféet. 
Tågdagar: ca 17 tågdagar, bra men få förbeställda fika 
Konstutställning: Berit Sjöström och Kicki Victorin har ställt ut i stationsbyggnaden i sommar, båda nöjda 
och sålde bra. 
Hantverk: Hantverkarna är nöjda och sålde också bra. 
Marknad: Gick bra och sålde bra. Många av utställarna var nöjda och men det fanns även mindre nöjda 
utställare med sin försäljning. 
Tårtkalas: Gun bakade tårtor som gick åt och det var uppskattat.  
Grillkväll: Bra med folk och det var mycket trevligt hälsar de som var med.  
Bakluckeloppis: Genomfördes och det var regnigt och det var en del återbud. Det var ett lyckat event och 
många var nöjda. 
 
Bra jobbat alla och ett stort tack för alla trevliga aktiviteter vi haft i sommar. 
 
Ekonomi: Gösta redovisade ekonomin. Medlemsantalet har gått ner. 
 
Bokning 11 sep: Ett 20 tal personer ska komma och äta lunch. Gerd och Gösta tar hand om det. 
Hantverksmagasinet kommer att ha öppet. 
 
Åke Mossberg 8 oktober kl 15.00: Det annonseras i Det händer i Järle. 100 kr och då ingår fika.  
 
Höstångan tor 2 och lör 4 nov: 3 tåg per dag. Säljer fika och korv. 2 ferieungdomar och Gerd. Uppgifter 
fördelades.  
 
Tomtetåg både lör/sön 1a och 2a advent: Glögg och pepparkaka bjuder NBVJ på men byalaget serverar. 
Förslag att korv och bröd med dricka ska säljas av byalaget. Uppgifter fördelades. 
 
Hjärtstartare: Elektroder utbytta. HLR utbildning diskuterades. Sigrid tar fram en offert.  
 
Värmepumpen: Järlegårdens luftvärmepump läcker vatten. Claes får i uppgift att köpa in och installera en 
ny luftvärmepump. 
    
Nästa sommar: Stationen är hyrd ett år framåt. Gerd planerar en återträff för de vuxna som arbetat i kaféet 
och där tar man upp planer inför nästa sommar. Ambitionen är att driva Café och Hantverksmagasin i 
Byalagets regi även nästa sommar. 
 
Byabladets framtid: Enligt stadgarna ska vi ge ut 4 nummer per år. Gösta tar fram flygblad. 
 
Stadgar: Lena har tagit fram förslag på nya stadgar. Järlegården fanns inte med i tidigare stadgar. Lena 
skickar förslaget till Sigrid som skickar ut den tillsammans med protokollet. 
 
Övriga frågor: 
Bokcirkel: Sigrid tar hjälp och bjuder in till Bokcirkel i Järlegården. Byalaget bjuder på fikat. 
 



 

 

Barndisco: Lena Lundström önskar anordna Barnevenemang i Järlegården för barnen i byn. Det stödjer 
byalaget och står för Piggelin, Festis, snacks och ballonger och dylikt. 
 
Möbler in / Höströj: Möbler in den 17 september kl 16.00. Gerd lägger ut på, Det händer i Järle. 
 
Bidrag: Gerd redovisar till kommunen för bidrag till handikapptoaletter till kaféet samt annons och Trollkarlen 
på marknaden. 
 
Nästa styrelsemöte: 16 nov kl. 18.00 i Järlegården 
 
Mötets avslutning: Ordförande avslutade mötet. Tack för idag! 
 
Vid tangenterna Sigrid 


